
en l’ensenyament universitari i per això propo-
sem crear una comissió d’universitats que pugui
abordar les qüestions que se’ns plantegin. Re-
bem de manera molt regular cartes dels socis
en què expressen el seu malestar o preocupa-
ció en aspectes relacionats amb l’ensenyament
de les matemàtiques i la formació del professo-
rat. Per poder-los atendre en bones condicions,
preveiem crear una bústia de greuges que recu-
lli aquestes manifestacions en deixi constància i
permeti atendre-les amb l’ajuda del nostre co-
mitè d’ensenyament. Per això, però, cal que dis-
posem d’un web amb més interactivitat, que

pugui albergar per exemple un fòrum on els so-
cis expressin les seves opinions i recomanacions,
i que serveixi com a mitjà de comunicació in-
tern de la SCM. També hem endegat un pro-
grama de treball per tal de donar impuls a la
matemàtica i la ciència com a membres de ple
dret de la cultura, aix́ı com projectar la ma-
temàtica en àrees de la nostra societat, com ara
la indústria o l’empresa, on encara hi té poca
visibilitat. Estem avançant en aquestes vies i
esperem poder-ne mostrar els fruits al proper
informe.

Marianna Bosch
Secretària de la SCM

Editorial

La redacció de la revista vol agrair un cop més
tots els que hi col.laboreu activament amb els
vostres articles, ja sigui acceptant l’encàrrec
d’escriure sobre un tema concret, o bé enviant
els vostres articles d’opinió. Sense aquestes con-
tribucions no seria possible omplir regularment
aquestes pàgines amb continguts d’interès per a
la comunitat matemàtica catalana. Seguim de-

manant, doncs, la vostra participació per als
propers números de la revista, pels quals espe-
rem les vostres col.laboracions.

Aprofitem per a recordar que els escrits de
la SCM/Not́ıcies que apareixen signats reflexen
l’opinió de l’autor i no necessàriament la de la
SCM ni la de l’edició de la revista.

Internacional

Arran de l’ICM 2006

Ara fa un any, érem a Madrid clausurant
l’ICM 2006. No cal dir que va ser un esdeve-
niment excepcional; pot passar molt i molt de
temps fins que Espanya sigui novament la seu
d’un altre ICM. Potser és per això que tots els
que vam intervenir d’una manera o una altra
en l’organització ho considerem com un fet sin-
gular de la nostra vida professional del qual ens
ha agradat ordenar els records, explicar-los en
algunes ocasions i, en tot cas, guardar-los com
a part del nostre equipatge.

La SCM/Not́ıcies em demana precisament
això, explicar com vaig viure l’ICM. Per tant,
el que segueix són unes quantes reflexions per-

sonals i records que poden diferir en molt de la
percepció que d’altres van tenir del congrés.

Possiblement sense la meva implicació an-
terior en l’organització del 3ecm no se m’hau-
ria presentat l’oportunitat de fer-ho també en
l’ICM 2006. Considero aquest fet una mica pa-
radoxal. L’esforç col.lectiu del comitè organit-
zador del 3ecm va ser molt gran, participar en
una activitat encara de dimensions superiors
era quelcom que ni em passava pel cap. En fi-
nalitzar el 3ecm no hi havia, de fet, el més petit
indici que Espanya pogués ser la seu del proper
ICM, però penso que si hi hagués estat, hau-
ria pres la decisió de mantenir-me’n al marge.
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